
Početak radova na izgradnji pomoćnog fudbalskog terena FK „Iskra“ 

 
 
Dana 31.10.2018. godine održan je sastanak predsjednice Zorice Kovačević, potpredsjednika 

Aleksandra Pavićevića, predsjdnika FK „Iskra“ Blažom Šaranovićem, sa sekretarom Miomirom 

Đurđevcem i predsjednikom Fudbalskog saveza Crne Gore Dejanom Savićevićem. Tema sastanka 

je bila izgradnja pomoćnog terena FK „Iskra“ na kojem za dvadeset dana počinju radovi. Ni ovaj 

put nije izostala podrška FSCG kako fudbalskom klubu „Iskra“ tako i lokalnoj samoupravi opštine 

Danilovgrad. 
 

 
 


